



St. Stephen's College Preparatory School
Parent-Teacher Association
聖士提反書院附屬小學家長教師會

15 December 2017

SSCPSPTA Notice No. 10
Parents' Film Show and Sharing
“Video games addiction – film show and sharing”

Dear Parents,

The SSCPSPTA is pleased to organize a film show and a sharing session about children's addiction to video games 「打機王」 for parents.

We organized a film show and sharing session about video games addiction issues with Cheng Ching Chi (a youngster cured for video games addiction) and Ms Margaret Ma, a trainer of Charles Yu Training Co. Ltd. in October for some of our SSCPS Students (Grade 4-6).

We are pleased to have invited once again, Cheng Ching Chi, his mom Mrs Cheng together with Ms Ma to share and facilitate discussions about video games addiction and the tips of how parents should deal with situations whereby children have addicted to playing video games.

Details are as follows:

Date: 13 January 2018 (Saturday)

Time: 11:30 am to 1:00 pm

Venue: SSCPS Auditorium

Language: The film and the sharing will be conducted in Cantonese

Fees: Free for all SSCPS parents

About the Film: This is a micro film jointly produced by Dr Charles Yu and a local renowned Director Mr Yung Wai Mei for family and parenting.

Should you be interested to join us, ***please complete the enrollment form via our School app*** by **5 January 2018 (Friday)**. Please feel free to call Ms Rita Lok on 9457 2228 if you have any queries.

SSCPSPTA

* *The School's "Subject Seminar Series III – Chinese" will be held on the same day before this Sharing at 10:00 am, SSCPS Auditorium. Please refer to a separate circular for details.*



St. Stephen's College Preparatory School
Parent-Teacher Association
聖士提反書院附屬小學家長教師會

家長教師會通告第十號 家長電影播放及分享會

「打機王電影播放及分享會」

致各家長：

家長教師會現正為本校家長籌辦一個題為「打機王電影播放及分享會」。

本會已於十月份為本校四至六年級學生舉辦了「打機王電影播放及分享會」，並邀請了「戒打機真人」鄭程智及余德淳訓練機構有限公司訓練導師馬君蕙小姐跟學生分享及討論沉迷打機的問題。

本會十分榮幸再次邀請了鄭程智、鄭媽媽及馬君蕙小姐與本校家長分享、討論及啟發家長如何處理學童沉迷打機的問題。

詳情如下：

日期： 二零一八年一月十三日（星期六）

時間： 上午十一時半至下午一時

地點： 學校演講廳

語言： 此電影播放及分享會將以粵語進行

費用： 免費（本校家長）

關於打機王： 「打機王」乃余德淳博士與翁偉微導演合作製作的親子電影

有興趣參加之家長，請於二零一八年一月五日（星期五）或以前填妥本校手機程式內之報名表。如有查詢，歡迎聯絡駱秀蘭女士（電話：9457 2228）。

此致
家長教師會會員 台鑒

家長教師會 謹啟
二零一七年十二月十五日

* 由校方舉辦之「學科講座系列 III - 中文」將於同日在本分享會前 10:00 am 假學校演講廳舉行，詳情請另見通告。